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         Borne 16-11-2021 vs.1 
Voorzitter, 
 
Voor ons ligt het raadsvoorstel om Wensen en bedenkingen te uiten m.b.t. de 
leverings- en verwerkingsovereenkomst met Twence. 
In het politiek beraad is hier reeds lang over gesproken en heeft de wethouder 
eigenlijk alle wensen en bedenkingen al wel kunnen ophalen. 
Om de wethouder toch enigszins te helpen zal ik deze namens het CDA-Borne 
nogmaals uiten. 
⁃ We zijn tegen een contract voor onbepaalde tijd, zeker nu er toch enige ruis op 
de lijn zit m.b.t. de quasi-inhouse constructie en de rechter hier ook nog zijn/haar 
zegje over moet doen. 
⁃ Nu Twence aan het veranderen is van afvalverwerker naar energieproducent is 
de vraag of deze partij qua afvalverwerker nog wel bij ons past, net als de daarbij 
behorende tarieven. 
 
Wethouder u sluit thuis toch ook geen energiecontract af voor onbepaalde tijd. 
Houdt het daarom open en transparant. 
We moeten toch van onze shit af dus zullen we voor een bepaalde tijd het contract 
moeten aangaan met Twence en ons in de tussentijd beraden wat te doen in de 
nabije toekomst. 
Dit gezegd hebbende is het amendement ingediend door D66 er dan ook ééntje waar 
we ons volledig in kunnen vinden. 
 
Voorzitter, 
Tot zover onze bijdrage 
 
 
“Lagere prijzen, dus het was toch te duur” 
       Loesje 


